
 

Խմբագրական խորհրդի կողմից 
Նկատի ունենալով տնտեսության զարգացման վերաբերյալ նոր մոտեցումները և ՀՀ-
ում տնտեսագիտական հետազոտությունները նոր մակարդակի բարձրացնելու 
հրատապությունը` 2019թ. ՀՀ ԳԱԱ նախագահությունը որոշել է հիմնադրել «Հայ-
կական տնտեսագիտական հանդես» ակադեմիական պարբերականը: 

Հանդեսում լուսաբանվելու են տնտեսագիտական արդի հիմնահարցերը, և գի-
տական գնահատականներ են տրվելու տնտեսության զարգացման մեթոդներին, 
դրանց արդյունավետությանը: Գիտական հետազոտությունների արդյունքում բա-
ցահայտվելու են տնտեսության հիմնախնդիրները, և առաջարկվելու են դրանց 
լուծման ուղիները: 

 
 

От редакционной коллегии 
Учитывая новые подходы к экономическому развитию и актуальность повышения 
экономических исследований на новый уровень Президиум НАН РА решил в 2019г. 
учредить академическое издание “Армянский экономический журнал”. 

В журнале будут представлены актуальные вопросы экономики и даны научные 
оценки методам экономического развития и их эффективности. В результате научных 
исследований будут выявлены проблемы экономики и предложены пути их решения. 

 
 

From the Editorial Board 
Given the new approaches to economic development and the relevance of raising economic 
research to a new level, the Presidium of the NAS RA decided in 2019 to establish the 
academic publication “Armenian Economic Journal”. 

The journal will present the pressing issues of economics give scientific assessments of the 
methods of economic development and their effectiveness. As a result, the publication is 
going to identify the problems of the economy and suggest the ways of their resolution. 
 

 


